
Zastupitelstvo města Brna

                       Z Á P I S

o  průběhu  zasedání  Zastupitelstva  města  Brna č. Z2/041
         konaného ve dnech  14.  -  16. dubna 1998
                                                            

1. den jednání - 14. dubna 1998

Při jednání prvního dne zasedání bylo přítomno 49 členů ZMB.
Nepřítomni:
Ing.  Václav Čermák,  Ing. Petr  Herzog, Ing.  Mgr. Miroslav
Hrdina, Stanislav Juráček, RNDr. Vladimír Vetchý, CSc., Ing.
Ladislav Všetečka.

Zasedání  zahájila  a  řídila  primátorka  města  Brna JUDr.
Dagmar  Lastovecká.  V  úvodu  jmenovala  zapisovatelky Annu
Mikoškovou  a  Ivu  Košťálovou,  pomocnou sčitatelku Martinu
Kameníkovou a právní asistencí pověřila JUDr. Janu Brabcovou
a JUDr. Irenu Hosanovou.

Za členy  mandátové komise byli 40  hlasy schváleni Ing. Jan
Holík, Ing. Olga Nováková,  Ing. Martina Prchal, nikdo nebyl
proti a 1 člen se zdržel hlasování.

Jako ověřovatelé  zápisu byli 41 hlasy  schváleni Ing. Pavel
Březa a Ing. Miroslav Holý.

Schválení programu zasedání ZMB č. Z2/041
JUDr.  Dagmar  Lastovecká,  primátorka  města Brna přednesla
návrh Rady města Brna č. R2/149 na doplnění programu o bod
22a) "Rekonstrukce objektu Bratislavská 67  na Muzeum romské
      kultury - technicko-ekonomické zadání" - ZM2/1501.

V rozpravě  k programu  vystoupili: Ing.  Ladislav Býček  (s
návrhem  na změnu  pořadí projednávání  bodů), JUDr.  Dagmar
Lastovecká, doc. Ing. Jan Smejkal, CSc. (s návrhem na časové
zařazení  projednávání bodů  26a a  26b v  úterý odpoledne),
Ing.  Jiří Klemensevič,  Bc. Alice  Tomková, vedoucí  Odboru
rozpočtu a financování MMB.

Pro  zařazení bodu  22a) na  program ZMB  hlasovalo 38 členů
ZMB a 2 členové byli proti.
Pro časové zařazení bodů 26a) a 26b) hlasovalo 32 členů ZMB,
1 člen byl proti a 6 členů se zdrželo hlasování.

S předloženým programem  včetně úprav a  doplnění souhlasilo
33  členů  ZMB,  nikdo  nebyl  proti  a  9  členů se zdrželo
hlasování.

Výsledky  rozpočtového  hospodaření  a  finanční  vypořádání
města Brna za rok 1997 - ZM2/1434 a ZM2/1497
Úvodní  slovo  k  prvnímu  předloženému  materiálu  ZM2/1434
přednesla  Bc.   Alice  Tomková,  vedoucí   Odboru  rozpočtu
a financování MMB.

V rozpravě vystoupili: RNDr. Svatopluk Kalužík, JUDr. Dagmar



Lastovecká,  Ing. Ladislav  Býček, Ing.  Pavel Březa,  Karel
Švehla, MVDr. Dušan Macek, CSc.
Dotazy  zodpověděli:  Bc.   Alice  Tomková,  vedoucí  Odboru
rozpočtu  a  financování  MMB,  Ing.  Josef Novotný, vedoucí
Odboru sociální péče MMB,  Mgr. Jana Putnová, vedoucí Odboru
kultury MMB.

Úvodní  slovo  k  druhému  předloženému  materiálu  ZM2/1497
přednesl  Ing.  Pavel  Vybíral,  vedoucí Odboru investičního
MMB.

V rozpravě  vystoupili:  Ing.  Ladislav  Býček,  Ing.  Pavel
Březa,  JUDr.  Dagmar  Lastovecká,  RNDr. Svatopluk Kalužík,
PaedDr. Anna Štofanová.
Dotazy  zodpověděli:  Ing.  Pavel  Vybíral,  vedoucí  Odboru
investičního  MMB,  JUDr.  Jana  Brabcová,  vedoucí právního
oddělení Organizačního odboru MMB.

S návrhem  usnesení obou  předložených materiálů  souhlasilo
31  členů  ZMB,  nikdo  nebyl  proti  a  8  členů se zdrželo
hlasování.

Vyhláška města Brna o místních poplatcích -  ZM2/1476
Úvodní slovo přednesl Vojtěch Horčica, vedoucí oddělení cen,
daní   a  poplatků   Odboru  rozpočtu   a  financování   MMB
a zdůvodnil  předložení doplňku  k tomuto  bodu, týkající se
změn v oddíle VII a VIII předložené vyhlášky.

V rozpravě  vystoupili:  Ing.  Miroslav  Holý  (s upřesněním
číslování příloh vyhlášky), Ing. arch. Oldřich Prokeš, JUDr.
Dagmar  Lastovecká,  RNDr.  Svatopluk  Kalužík,  RNDr.  Petr
Duchoň,  Ing.  Martin  Prchal,  Ing.  Jiří Klemensevič, Ing.
Václav  Benda  (s  návrhem  formálních  připomínek  k  textu
vyhlášky), Daniel  Šíma, Ing. Pavel  Březa (s návrhem  úprav
textu vyhlášky),  Ing. Jaromír Pánek,  prof. RNDr. František
Lukeš, DrSc.  (s návrhem úpravy  textu vyhlášky), doc.  Ing.
Jan Smejkal, CSc.

Dotazy zodpověděli:  Vojtěch Horčica, vedoucí  oddělení cen,
daní a poplatků Odboru rozpočtu a financování MMB, Ing. Jiří
Smekal, pověřený vedením Odboru dopravy MMB.

S návrhem  usnesení včetně  úprav  a  změn v  textu vyhlášky
souhlasilo 40 členů ZMB, 1 člen byl proti a 1 člen se zdržel
hlasování.

Návrh na zvýšení  příjmů v roce 1998 pro  MČ Brno-Ořešín, MČ
Brno-Jehnice, MČ Brno-Útěchov a MČ Brno-Kníničky - ZM2/1498
Úvodní slovo a stanovisko  finanční komise RMB přednesla Bc.
Alice Tomková,  vedoucí Odboru rozpočtu a  financování MMB a
doplnila JUDr. Dagmar Lastovecká, primátorka města Brna.

V rozpravě  vystoupili: Ing.  Ladislav Býček  (s návrhem  na
stažení bodu z programu), Ing. Pavel Březa.

Dotazy  zodpověděli:  Bc.   Alice  Tomková,  vedoucí  Odboru
rozpočtu  a   financování  MMB,  JUDr.   Dagmar  Lastovecká,
primátorka   města   Brna,   RNDr.   Petr  Duchoň,  náměstek



primátorky města Brna.

S návrhem  usnesení  souhlasilo  11  členů  ZMB, nikdo nebyl
proti a 32 členů se zdrželo hlasování.
Usnesení nebylo přijato.

Poskytnutí finančních příspěvků na obnovu kulturních památek
v městě Brně v roce 1998 z rozpočtu města - ZM2/1420
Zdůvodnění  přednesla  Ing.  arch.  Jiřina Knoppová, vedoucí
Odboru památkové péče MMB.

V rozpravě  vystoupili:  Ing.  Pavel  Březa,  Ing.  Ladislav
Býček,  doc.  Ing.  Jan  Smejkal,  CSc.  (s návrhem doplnění
usnesení), PaedDr.  Anna Štofanová, PaedDr.  Vilém Buriánek,
Jiřina Nehybová (se stanoviskem  kulturní komise RMB), RNDr.
Svatopluk  Kalužík,  MUDr.  Pavel  Hála,  doc.  MUDr.  Květa
Kvapilíková,  CSc.,  Ing.  František  Polách  (s  návrhem na
způsob hlasování), Ing. Miroslav Holý.

Dotazy  zodpověděli:  Ing.  arch.  Jiřina  Knoppová, vedoucí
Odboru památkové péče MMB, Ing. Vladimír Adam, vedoucí Úseku
sociálně-kulturního MMB.

Pro  dokončení projednávání  bodu po  12,00 hodině hlasovalo
33 členů ZMB.

S návrhem usnesení souhlasilo 42 členů ZMB.
S návrhem  doc.  Ing.  Jana   Smejkala,  CSc.  doplnit  část
usnesení  o  "ZMB  ukládá  RMB  zajistit  podrobnou kontrolu
kvality  provedených  prací  na  obnovu  kulturních památek"
souhlasilo  31 členů  ZMB, nikdo  nebyl proti  a 11 členů se
zdrželo hlasování.

Poskytnutí  peněžitého vkladu  města Brna  za účelem zvýšení
základního  jmění akciové  společnosti Spalovna  a komunální
odpady Brno - ZM2/1433
Úvodní slovo přednesl doc.  Ing. Jan Smejkal, CSc., předseda
představenstva společnosti SAKO Brno, a. s.

Se stanoviskem auditora vystoupil  Ing. Jiří Fárlík ze spol.
s. r. o. TOP-AUDITING.

V rozpravě vystoupili:  RNDr. Svatopluk Kalužík,  Ing. Pavel
Březa,  Ing.  Jiří  Klemensevič,  Ing.  Ladislav Býček, Ing.
Václav Benda.

Dotazy  zodpověděli: doc.  Ing. Jan  Smejkal, CSc., předseda
představenstva  společnosti  SAKO  Brno,  a. s.,  Ing.  Jiří
Fárlík,  auditor spol.  s. r. o. TOP-AUDITING,  RNDr. Zdeněk
Konečný, vedoucí Úseku hospodářského MMB, Ing. Petr Hajtmar,
ředitel  společnosti SAKO  Brno, a. s.,  JUDr. Eva  Jochová,
vedoucí Odboru veřejných služeb MMB.

S návrhem usnesení souhlasilo 30 členů ZMB, 1 člen byl proti
a 7 členů se zdrželo hlasování.



Zvýšení  základního jmění  společnosti Spalovna  a komunální
odpady Brno, a. s. - ZM2/1435
Úvodní slovo přednesl doc.  Ing. Jan Smejkal, CSc., předseda
představenstva společnosti SAKO Brno, a. s.

V rozpravě vystoupil Ing. Pavel Březa.

Dotazy  zodpověděli: doc.  Ing. Jan  Smejkal, CSc., předseda
představenstva  společnosti  SAKO  Brno,  a. s.,  JUDr. Jana
Brabcová,  vedoucí  právního  oddělení  Organizačního odboru
MMB.

S návrhem usnesení souhlasilo 32 členů ZMB, 1 člen byl proti
a 8 členů se zdrželo hlasování.

Návrh  na  poskytnutí  finančních  příspěvků  ze schváleného
rozpočtu  města  Brna  pro   rok  1998  subjektům  působícím
v oblasti kultury na konkrétní projekty - ZM2/1485
Zdůvodnění  předložení  dvou  variant  poskytnutí finančních
příspěvků  přednesla  Mgr.   Jana  Putnová,  vedoucí  Odboru
kultury MMB.

V rozpravě vystoupili: Jiřina Nehybová (s doporučením komise
kultury  RMB schválit  variantu A),  Ing. Pavel  Březa, Ing.
Milan  Šimonovský (s  návrhem na  způsob hlasování), PaedDr.
Vilém Buriánek, PhDr. Jiří Pernes, Ing. Miroslav Holý.
Dotazy zodpověděla Mgr. Jana Putnová, vedoucí Odboru kultury
MMB.

S návrhem  usnesení  -  s  variantou  A  doporučenou  komisí
kultury  RMB -  souhlasilo 17  členů ZMB,  nikdo nebyl proti
a 23 členů se zdrželo hlasování.
S návrhem usnesení  - s variantou B  doporučenou Radou města
Brna - souhlasilo 25 členů ZMB, nikdo nebyl proti a 15 členů
se zdrželo hlasování.
Usnesení nebylo přijato.
Poskytnutí  finančních   příspěvků  organizacím  doplňujícím
zdrav. služby - ZM2/1436
Zdůvodnění  přednesla  MUDr.  Zora  Prosková, vedoucí Odboru
zdravotnictví MMB.

V rozpravě   vystoupili:   Ing.   Pavel   Březa  (s  návrhem
technického doplnění  textu usnesení), Ing.  Jana Drápalová,
JUDr.  Dagmar  Lastovecká,  Ing.  Ladislav  Býček, MUDr. Jan
Kopeček  (se stanoviskem  komise zdravotní  RMB), Ing. Pavel
Podsedník (s návrhem na  oddělené hlasování o položkách č. 4
a č. 14), Ing. Jiří Klemensevič,  Ing. arch. Oldřich Prokeš,
MUDr. Pavel Hála.

Dotazy  zodpověděli:  MUDr.  Zora  Prosková,  vedoucí Odboru
zdravotnictví   MMB,   Ing.   Milan   Šimonovský,   náměstek
primátorky města Brna.

S návrhem usnesení  mimo položky č. 4 a  č. 14 souhlasilo 39
členů ZMB.

S návrhem  varianty předložené  Radou města  Brna u  položek
č. 4 a č. 14 souhlasilo 29 členů  ZMB, nikdo nebyl proti a 9
členů se zdrželo hlasování.



Svěření objektu  Kořískova 16, č. pop.  492, k. ú. Řečkovice
- ZM2/1481
Zdůvodnění  přednesl  RNDr.  Miloš  Šifalda,  vedoucí Odboru
školství, mládeže a tělovýchovy MMB.

S návrhem usnesení bez rozpravy souhlasilo 41 členů ZMB.

Svěření  pozemků p. č.  2614 a  p. č. 2395/2  v k. ú.  Starý
Lískovec - ZM2/1493
Zdůvodnění  přednesl  RNDr.  Miloš  Šifalda,  vedoucí Odboru
školství, mládeže a tělovýchovy MMB.

V rozpravě vystoupil Ing. Pavel Březa.
Dotaz  zodpověděl   RNDr.  Miloš  Šifalda,   vedoucí  Odboru
školství, mládeže a tělovýchovy MMB.

S návrhem usnesení souhlasilo 41 členů ZMB.

Darování radiostanic MOTOROLA  Městskému ředitelství Policie
ČR v Brně - ZM2/1499
Úvodní slovo  přednesla JUDr. Dagmar  Lastovecká, primátorka
města Brna.

V rozpravě vystoupili:  RNDr. Svatopluk Kalužík,  Ing. Pavel
Březa  (s  připomínkami  k  textu  Darovací  smlouvy),  Ing.
Ladislav  Býček, MUDr.  Pavel Hála,  doc. PhDr.  Josef Kůta,
CSc., Bc. Ivan Ondřík (s  návrhem na úpravu textu usnesení),
Ing. Pavel Podsedník, Ing.  Jan Holík (se stanoviskem komise
bezpečnosti  a veřejného  pořádku RMB),  prof. MUDr. Bohumil
Fišer,  CSc.,  Ing.  Martin  Prchal,  Ing. František Polách,
prof.  RNDr. František  Lukeš,  DrSc.  (s návrhem  na způsob
hlasování).

Dotazy  zodpověděli:  JUDr.  Dagmar  Lastovecká,  primátorka
města Brna, Daniel Šíma, ředitel Městské policie Brno, pplk.
Bc. Jaroslav Přikryl,  ředitel Městského ředitelství Policie
ČR, Bc. Alice Tomková, vedoucí Odboru rozpočtu a financování
MMB,   JUDr.  Jana   Brabcová,  vedoucí   právního  oddělení
Organizačního Odboru MMB.

S návrhem  usnesení  prvních  třech  odrážek  upravených Bc.
Ivanem Ondříkem souhlasilo 40 členů ZMB.
S upraveným návrhem usnesení  poslední části "ZMB schvaluje"
a s  částí  "ZMB  pověřuje  ředitele  Městské  policie Brno"
souhlasilo 37  členů ZMB, nikdo  nebyl proti a  2 členové se
zdrželi hlasování.

Výběr  varianty  funkčního   využití  území  mezi  Ústředním
hřbitovem  a   ulicí  Lány  v   k. ú.  Bohunice  za   účelem
dopracování  návrhu  ÚPZ  "Území   při  západním  vstupu  do
Ústředního hřbitova v Brně - Bohunicích" - ZM2/1486

Úvodní  slovo  s  doporučením  varianty A  funkčního využití
tohoto území  přednesl Ing. arch.  Jaroslav Josífek, vedoucí
Odboru ÚHA MMB.

V rozpravě  vystoupili:   Ing.  Miroslav  Holý   (s  návrhem
schválit  variantu   C),  Ing.  arch.   Oldřich  Prokeš  (s



doporučením  komise RMB  pro rozvoj  města schválit variantu
A), Ing. Pavel Březa.
Dotazy  zodpověděli:  Ing.  arch.  Jaroslav Josífek, vedoucí
Odboru  ÚHA   MMB,  RNDr.  Zdeněk   Konečný,  vedoucí  Úseku
hospodářského MMB.

Pro usnesení s variantou C, navrženou Ing. Miroslavem Holým,
starostou  MČ Brno-Bohunice,  hlasovalo 8  členů ZMB,  nikdo
nebyl proti a 27 členů se zdrželo hlasování.

S návrhem  usnesení varianty A  souhlasilo 33  členů ZMB,  1
člen byl proti a 2 členové se zdrželi hlasování.

Změny a doplňky Územního plánu města Brna 1998 - ZM2/1427
Úvodní slovo a návrh RMB  přesunout do těchto změn i položky
B25/98  a  B30/98  přednesl  Ing.  arch.  Jaroslav  Josífek,
vedoucí Odboru ÚHA MMB.
V rozpravě vystoupili: Ing. Pavel  Březa, Ing. Václav Benda,
Ing. Milan  Šimonovský, prof. RNDr.  František Lukeš, DrSc.,
Ing. Jiří Charvát, Ing. Jana  Drápalová (s návrhem na způsob
hlasování),  Ing.  arch.  Oldřich  Prokeš,  doc. MUDr. Květa
Kvapilíková,  CSc. (s návrhem na  způsob hlasování),  RNDr.
Svatopluk Kalužík,  Bc. Ivan Ondřík.

Dotazy  zodpověděli:  Ing.  arch.  Jaroslav Josífek, vedoucí
Odboru ÚHA MMB, Ing.  arch. Milada Bláhová, vedoucí oddělení
koncepce  města   ÚHA  MMB,  RNDr.   Petr  Duchoň,  náměstek
primátorky  města Brna,  Ing. Jiří  Střechovský, starosta MČ
Brno-Nový Lískovec.

V 18,00 hod.  primátorka města Brna  JUDr. Dagmar Lastovecká
přerušila projednávání tohoto bodu.

2. den jednání - 15. dubna 1998

Při jednání druhého dne zasedání bylo přítomno 50 členů ZMB.
Nepřítomni:
Ing.  Petr Herzog,  Ing.  Mgr.  Miroslav Hrdina,  PhDr. Jiří
Pernes, RNDr. Vladimír Vetchý, CSc., Ing. Ladislav Všetečka.

Druhý den  zasedání zahájil a  řídil Ing. Jiří  Klemensevič,
I. náměstek primátorky města Brna.

Bezpečnost, pořádek, čistota a hygiena v městě Brně
Písemně   předložené  zprávy   doplnili  ředitel   Městského
ředitelství  Policie ČR  pplk. Bc. Jaroslav Přikryl, ředitel
Městské  policie  Brno  Daniel  Šíma,  hygienička města Brna
MUDr.  Jarmila Veselá  a pplk.  Ing. Karel  Houska, zástupce
městského požárního rady.

S dotazy  vystoupili:  prof.  RNDr.  František Lukeš, DrSc.,
Ing. Miroslav  Holý, doc. PhDr. Josef  Kůta, CSc., doc. Ing.
Jan  Satoria,  DrSc.,  Ing.  Ladislav  Býček,  PaedDr.  Anna
Štofanová, Ing.  Jiří Klemensevič, MVDr.  Dušan Macek, CSc.,
doc.  MUDr. Květa  Kvapilíková, CSc.,  Ing. Jana  Drápalová,
RNDr.  Svatopluk Kalužík,  MUDr. Pavel  Hála, Karel  Švehla,
Ing.   Pavel   Březa,   Vlastimil   Břicháček,  starosta  MČ



Brno-Maloměřice a Obřany.

Dotazy zodpověděli: ředitel Městského ředitelství Policie ČR
pplk. Bc.  Jaroslav  Přikryl,  ředitel  Městské policie Brno
Daniel  Šíma, hygienička  města Brna  MUDr. Jarmila  Veselá,
vedoucí Odboru rozpočtu a financování MMB Bc. Alice Tomková.

Zprávy  o bezpečnosti,  pořádku, čistotě  a hygieně  v městě
Brně a zprávu o  činnosti Hasičského záchranného sboru města
Brna vzali na vědomí členové ZMB bez hlasování.

Ing. Josef Novotný, vedoucí  Odboru sociální péče MMB pozval
členy ZMB na seminář o problematice uprchlíků, který se bude
konat 14. května 1998.

Dotazy, připomínky a podněty
RNDr. Svatopluk Kalužík - požádal   o   zodpovězeni  otázek,
        týkajících se stavu Informačního systému města Brna,
        řeší: Rada města Brna

      - dotázal  se  na  bližší  důvody  protestní  hladovky
        Libora Šturzy, zastupitele MČ Brno-Vinohrady,
        /Situaci vzniklou odvoláním starosty a místostarosty
        MČ Brno-Vinohrady objasnila JUDr. Dagmar Lastovecká,
        primátorka města Brna/

      - vznesl dotaz, nakolik jsou pravdivé zprávy v tisku o
        zahájení  soudního  sporu   mezi  společností  JIŽNÍ
        CENTRUM Brno, a. s., a  Champion, a. s.,
        /V odpovědi Ing. Emil Glotzmann, ředitel a. s. JIŽNÍ
        CENTRUM  Brno a  Ing. Jiří  Klemensevič, I. náměstek
        primátorky  města  Brna  vysvětlili  další postup po
        zrušení  kupní  smlouvy,  jehož  důsledkem je podání
        žaloby k  Městskému soudu Brno  a podnětu k  šetření
        nesprávného postupu Katastrálního úřadu Brno/

Ing. arch. Oldřich Prokeš - požádal RMB o  odpověď na otázku
        týkající  se prodeje  domu Ptašínského  4, 6,  který
        proběhl v loňském roce na základě výběrového řízení,
        řeší: Rada města Brna

Ing. Václav Čermák - vrátil  se k  odpovědi na  svoje minulé
        dotazy ohledně  společností Champion, a. s,  a JIŽNÍ
        CENTRUM  Brno,  a. s.,  znovu  požádal o zodpovězení
        otázek a doporučil RMB, aby se zabývala personálními
        změnami ve společnosti JIŽNÍ CENTRUM Brno, a. s.,
        /Ing. Jiří Klemensevič, I. náměstek primátorky města
        Brna  konstatoval, že  Majetkový odbor  MMB připraví
        návrh  na úpravu  zákona o  zápisech vlastnických  a

        jiných věcných práv k  nemovitostem s cílem vyloučit
        možnosti   podvodného   podání   návrhu   zápisu  na
        Katastrální úřady jako podnět Parlamentu ČR/
        řeší: Rada města Brna

      - požádal znovu o řešení  problému přetížení linek MHD
        č. 145  a  146  a  poprosil  primátorku  města  Brna
        o pomoc při sjednání nápravy,
        /V  odpovědi  JUDr.  Dagmar  Lastovecká,  primátorka



        města  Brna   přislíbila  řešení  této   žádosti  na
        představenstvu a. s. DPMB a posléze v RMB/
        řeší: JUDr. Dagmar Lastovecká
              primátorka města Brna

doc. PhDr. Josef Kůta, CSc. - dotázal  se,  zda  už  došlo k
        předání  polikliniky  Halasovo  nám.  na Lesné městu
        a  bude-li  zachováno  zdravotní  zařízení  v  plném
        rozsahu,
        /V   odpovědi   Ing.   Milan   Šimonovský,  náměstek
        primátorky města Brna oznámil,  že již byl doporučen
        bezúplatný převod na město  Brno, v současné době se
        ještě čeká na rozhodnutí  vlády o privatizaci a Fond
        národního  majetku  pak  vyzve  město,  aby převzalo
        majetek/

      - požádal o zřízení zastávky MHD linky č. 84 u Drutisu
        na Lesné,
        řeší: Rada města Brna

      - doporučil  zvážit  opět  zavedení  fluorizace  pitné
        vody, neboť  se výrazným způsobem  zhoršil zdravotní
        stav chrupu mládeže,
        řeší: Rada města Brna

      - vznesl  žádost, aby  opoziční kluby  ZMB z  hlediska
        širší  informovanosti dostávaly  kompletní materiály
        pro jednání RMB,
        řeší: Ing. Pavel Terzijski
              vedoucí Odboru kanceláře primátorky MMB

      - dotázal se,  zda si škola GEMINI  na Lesné zaplatila
        parkovací  místa na  ul. Vaculíkova  a zda  je možné
        časově i místně přesně označit toto parkování,
        řeší: Ing. Jiří Smekal
              pověřený vedením Odboru dopravy MMB

PaedDr. Anna Štofanová - doporučila  protáhnout   linku  MHD
        č. 44 kolem sídliště Lesná,
        řeší: Ing. Bedřich Prokeš
              generální ředitel a. s. DPMB

      - dotázala  se, jaká  je situace  v objektu  Haškova z
        hlediska zajištění prodeje potravin,
        řeší: Ing. arch. Marta Hartlová
              starostka MČ Brno-sever

      - dotázala  se  na  možnost  zajištění synchronizace a
        návaznosti   tramvají  a   trolejbusů  (trolejbus  z
        Vinohrad a tramvaj ze Staré osady), neboť cestujícím

        nestačí třicetiminutová jízdenka,
        řeší: Ing. Bedřich Prokeš
              generální ředitel a. s. DPMB

      - vznesla dotaz, zda MČ  Brno-Maloměřice a Obřany žádá
        o  změnu územního  plánu při  zajištění revitalizace
        Cacovického ostrova,
        /V  odpovědi Vlastimil  Břicháček, starosta  MČ Brno
        -Maloměřice a Obřany vyvrátil toto tvrzení/
        řeší: Rada města Brna



doc. MUDr. Květa Kvapilíková, CSc. - vrátila  se   ke  kauze
        Riviéra,
        /Informace  k dotazovaným  smlouvám podal  Ing. Jiří
        Klemensevič,  I. náměstek  primátorky  města  Brna a
        JUDr. Dagmar Lastovecká, primátorka města Brna/
        řeší: Ing. Jiří Klemensevič
              I. náměstek primátorky města Brna

      - reagovala  na  odpověď   RMB,  že  nebyla  jmenována
        členkou  komise organizační  RMB a  komise kontrolní
        RMB,

      - poděkovala za  odpověď vedoucí OÚSŘ  MMB týkající se
        památkově    chráněných   domů    na   ul.    Mečová
        a Dominikánská,

      - znovu   se   pozastavila   nad   neutěšeným   stavem
        přednádražního prostoru a náměstí Svobody,
        /V  odpovědi  JUDr.  Dagmar  Lastovecká,  primátorka
        města Brna sdělila, že  spolu se starostkou MČ Brno-
        střed Ing.  Jarmila Horovou, CSc.  navštívily vedení
        brněnského  nádraží  a  MČ  Brno-střed  bude  nadále
        kontrolovat dodržování veřejného pořádku/

      - konstatovala  že občané  těžce nesou,  že město Brno
        přišlo o podniky Lacrum a o masnou výrobu,

doc. Ing. Jan Satoria, DrSc. - požádal o sdělení postupu při
        zajišťování  finančních   investic  na  revitalizaci
        regionálního biocentra Cacovický potok,
        /Reagoval Ing.  Václav Čermák, člen  ZMB a odpověděl
        Ing.  Dobromil  Rychetský,  pověřený  vedením Odboru
        životního prostředí MMB/
        řeší: Rada města Brna

      - dotázal  se, v  jakém stavu  je změna  účelu svěření
        objektu MŠ na ul. Foerstova 2b v Brně-Žabovřeskách,
        /V  odpovědi  Ing.   Jiří  Klemensevič,  I. náměstek
        primátorky města Brna sdělil,  že MŠ je v prozatímní
        správě,  bude odsvěřena  a stát  rozhodne, jak  s ní
        bude dál naloženo/

Ing. Ladislav Býček - požádal o předložení  zprávy o průběhu
        valných hromad  akciových společností a  o situaci v
        a. s. Technologický park Brno,
        /V  odpovědi  Ing.   Jiří  Klemensevič,  I. náměstek
        primátorky  města  Brna   oznámil,  že  na  květnové
        zasedání  ZMB  bude  předložena  informace  o  a. s.

        Technologický park Brno/
        řeší: Rada města Brna

      - dotázal  se,  zda  poliklinika  na  ul. Vránova bude
        privatizována,
        řeší: Ing. Milan Šimonovský
              náměstek primátorky města Brna

      - vznesl dotaz, jak pokročila jednání s a. s. BVV,
        /V  odpovědi  JUDr.  Dagmar  Lastovecká,  primátorka
        města  Brna slíbila,  že na  květnovém zasedání  ZMB



        bude  podána  informace  o  nabídkách  spolupráce  s
        městem. Další jednání proběhla  i na úrovni Obchodní
        a hospodářské komory/

      - poukázal  na   způsob  uzavírání  smluv   s  různými
        stavebními  firmami  Odborem  hospodářského  rozvoje
        MMB,
        řeší: Ing. Juraj Tréger, CSc.
              vedoucí Odboru hospodářského rozvoje MMB

      - vznesl  poznámku  k  přístupu  Odboru  dopravy MMB k
        taxislužbě,
        /JUDr.  Dagmar  Lastovecká,  primátorka  města  Brna
        seznámila se současným stavem v jednání se Sdružením
        taxikářů  ohledně   vyhlášky  o  cenách   a  zkoušek
        taxikářů/

      - pozastavil   se   nad   postojem   vedoucího  Odboru
        životního  prostředí  MMB   k  problému  Cacovického
        ostrova  a  poukázal  na  časté  změny  ve  funkcích
        vedoucích odborů MMB,

      - reagoval  na postup  v hospodaření  s majetkem města
        (Zemanova kavárna, autobazar u plaveckého stadionu),
        /V  odpovědi  Ing.   Jiří  Klemensevič,  I. náměstek
        primátorky  města Brna  konstatoval, že  povolení ke
        zřízení  autobazaru  u   plaveckého  stadionu  nikdo
        nedal/
        řeší: Ing. Hana Řepová
              vedoucí Majetkového odboru MMB

      - zmínil se o postoji  Ing. Kamila Rajsigla, vedoucího
        Organizačního   odboru  MMB   ke  způsobu  vystavení
        potvrzení o účasti,
        /V    odpovědi   Ing.    Kamil   Rajsigl,    vedoucí
        Organizačního  odboru  MMB  vysvětlil,  že  došlo  k
        nedorozumění/

Ing. Jana Drápalová - požádala  o   sdělení,  jaká  opatření
        budou podniknuta v záležitosti černé skládky v místě
        zvaném Babí  doly z důvodu  chybějící části svodidel
        u vozovky,
      - doporučila  řešit záležitost  bezpečnosti silničního
        provozu   při  jarním   tahu  žab   přes  komunikaci
        u Žebětínského rybníka,
        řeší: Ing. Jiří Smekal
              pověřený vedením Odboru dopravy MMB

Ing. Pavel Březa - vyjádřil  své   stanovisko  k  jazykovému
        výkladu RMB textu čl. 8  Jednacího řádu ZMB,

      - požádal Radu města Brna o předložení:

      = návrhu řešení stavby a provozu lázní Zábrdovice,
      = seznamu všech investic,
        /V  odpovědi  JUDr.  Dagmar  Lastovecká,  primátorka
        města Brna sdělila, že  Odbor rozpočtu a financování
        MMB  a  Odbor   investiční  MMB  zpracovávají  tento
        materiál, který bude přehledem investic od r. 1995/
        řeší: Rada města Brna



      - požádal  o  zvážení  způsobu  předávání  informací o
        plnění úkolů ZMB,
        /Bc.  Alice  Tomková,   vedoucí  Odboru  rozpočtu  a
        financování MMB v  odpovědi zdůvodnila postup odboru
        při  plnění  úkolu  -  předložení  finančních  plánů
        organizací napojených na rozpočet města/
        řeší: Rada města Brna

MUDr. Pavel Hála - reagoval na skutečnost,  že v době určené
        pro  Dotazy, připomínky  a podněty  nedostal slovo a
        nemohl přednést svoje dotazy,
        /V  odpovědi  Ing.   Jiří  Klemensevič,  I. náměstek
        primátorky  města  Brna  zdůraznil,  že  90 minut na
        Dotazy,  připomínky  a  podněty  bylo  dodrženo a je
        možné ještě poté podat  další připomínky nebo dotazy
        písemnou formou/.

Řízení zasedání převzala JUDr. Dagmar Lastovecká, primátorka
města Brna.

Zprávy  jednotlivých  úseků   MMB,  primátorky  města  Brna,
náměstků primátorky města Brna  a tajemníka Magistrátu města
Brna o činnosti za rok 1997 - ZM2/1429
Úvodní slovo ke své zprávě  o činnosti za rok 1997 přednesla
JUDr. Dagmar Lastovecká, primátorka města Brna.

V rozpravě  vystoupili:  PaedDr. Anna  Štofanová, doc. PhDr.
Josef Kůta,  CSc., Ing. Ladislav Býček,  Ing. Václav Čermák,
doc. MUDr. Květa Kvapilíková,  CSc., PaedDr. Vilém Buriánek,
MUDr. Pavel Hála, JUDr. Jiří Bílý, Karel Švehla, MVDr. Dušan
Macek, CSc.

Dotazy  zodpověděli:  JUDr.  Dagmar  Lastovecká,  primátorka
města  Brna, Ing.  Jiří Klemensevič,  I. náměstek primátorky
města Brna, Ing. Milan Šimonovský, náměstek primátorky města
Brna,  RNDr. Petr  Duchoň, náměstek  primátorky města  Brna,
prof.  RNDr.  František  Lukeš,  DrSc.,  člen  Školské rady,
Daniel   Šíma,  ředitel   Městské  policie   Brno,  Vladimír
Ondráček, vedoucí Odboru správy budov MMB.

Vzhledem  k  tomu,  že  pro  návrh  JUDr.  Dagmar Lastovecké
dokončit projednávání bodu po  18,00 hod. hlasovalo 27 členů
ZMB, byl tento bod přerušen.

3. den jednání - 16. dubna 1998
Při jednání třetího dne zasedání bylo přítomno 48 členů ZMB.
Nepřítomni:
Ing.  Petr  Herzog,  Ing.  Mgr.  Miroslav  Hrdina, Stanislav
Juráček,  PhDr. Jiří  Pernes, RNDr.  Vladimír Vetchý,  CSc.,
Ing. Ladislav Všetečka.

Třetí den  zasedání zahájila a řídila  primátorka města Brna
JUDr. Dagmar  Lastovecká.

Zprávy  jednotlivých  úseků   MMB,  primátorky  města  Brna,
náměstků primátorky města Brna  a tajemníka Magistrátu města



Brna o činnosti za rok 1997 - ZM2/1429
- pokračování

V rozpravě  vystoupili: Ing.  Pavel Březa,  doc. MUDr. Květa
Kvapilíková,  CSc. (s  návrhem  na  změnu usnesení  a způsob
hlasování o jednotlivých zprávách).

Dotazy zodpověděli: Ing. Pavel  Loutocký, tajemník MMB, Ing.
Jiří Klemensevič,  I. náměstek primátorky města  Brna, JUDr.
Dagmar  Lastovecká,  primátorka  města  Brna,  Ing. Miroslav
Holý, člen RMB.

Pro  návrh usnesení  "ZMB schvaluje  zprávu primátorky města
Brna  JUDr.  Dagmar  Lastovecké  o  činnosti  za  rok  1997"
hlasovali 3  členové ZMB, 5 členů  bylo proti a 11  členů se
zdrželo hlasování.
Pro  návrh   usnesení  "ZMB  schvaluje   zprávu  I. náměstka
primátorky města Brna Ing. Jiřího Klemenseviče o činnosti za
rok  1997" nehlasoval  žádný člen  ZMB, 5  členů bylo  proti
a 7 členů se zdrželo hlasování.
Pro návrh usnesení "ZMB schvaluje zprávu náměstka primátorky
města Brna Ing. Milana Šimonovského  o činnosti za rok 1997"
nehlasoval žádný člen  ZMB, 7 členů bylo proti  a 5 členů se
zdrželo hlasování.
Pro návrh usnesení "ZMB schvaluje zprávu náměstka primátorky
města  Brna  RNDr.  Petra  Duchoně  o  činnosti za rok 1997"
hlasovali 2 členové  ZMB, 2 členové byli proti  a 8 členů se
zdrželo hlasování.

Pro původní návrh usnesení hlasovalo 26 členů ZMB, 4 členové
byli proti a 9 členů se zdrželo hlasování.
Žádné usnesení nebylo přijato.

Změny a doplňky Územního plánu města Brna 1998 - ZM2/1427
- pokračování

V rozpravě vystoupili: RNDr. Svatopluk Kalužík (s návrhem na
samostatné hlasování o položce  B10/98), Ing. Jana Drápalová
(s  návrhem   na  samostatné  hlasování   o  položce  B25/98
a o   způsobu  hlasování),   Karel  Švehla   (s  návrhem  na
samostatné  hlasování o  položce B10/98),  doc. MUDr.  Květa
Kvapilíková, CSc.,  Ing. Rostislav Slavotínek  (s návrhem na
samostatné  hlasování o  položce B40/98),  Ing. Pavel Březa,
MUDr. Pavel Hála, Ing. Ladislav Býček, JUDr. Jiří Bílý, Ing.
arch. Oldřich Prokeš (návrhem na projednání položky B12/98).

Dotazy  zodpověděli:  Ing.  arch.  Jaroslav Josífek, vedoucí
Odboru ÚHA  MMB, Ing. Bc.  Oldřich Ševčík, starosta  MČ Brno
-Slatina,  Vlastimil Břicháček,  starosta MČ Brno-Maloměřice
a Obřany,  JUDr. Dagmar  Lastovecká, primátorka  města Brna,
Ing. Jiří Klemensevič, I. náměstek primátorky města Brna.

Výsledky hlasování o změnách doporučených k projednávání:
  položka B30/98  ........... pro    27
                              proti   2
                              zdržel 11

  položka B54/98  ........... pro    33
                              proti   2



                              zdržel  7

  položka B10/98  ........... pro    25
                              proti   8
                              zdržel  7

  položka B25/98  ........... pro    27
                              proti   -
                              zdržel 18

  položka B49/98  ........... pro    34
                              proti   -
                              zdržel  7

  položka B40/98  ........... pro    26
                              proti   1
                              zdržel 17

  položka B12/98  ........... pro    31
                              proti   -
                              zdržel 10

K projednávání  byly  schváleny  položky  B54/98,  B49/98  a
B12/98.
S návrhem usnesení včetně výše uvedených schválených položek
souhlasilo 38  členů ZMB, 1  člen byl proti  a 4 členové  se
zdrželi hlasování.

Souborné  stanovisko  ke  2.  konceptu  Územního  plánu zóny
Městské památkové rezervace - ZM2/1488
Úvodní slovo a návrh  komise životního prostředí RMB doplnit
text  souborného stanoviska  o tři  požadavky přednesl  Ing.
arch. Jaroslav Josífek, vedoucí Odboru ÚHA MMB.

V rozpravě vystoupili:  Ing. Jiří Charvát  (s návrhem komise
dopravy  RMB  doplnit   text  souborného  stanoviska),  Ing.
František Polách, Ing. arch. Oldřich Prokeš (s návrhem změny
v souborném stanovisku), Ing.  Miroslav Holý, Ing. František
Polách, Ing. Olga Nováková  (se stanoviskem komise životního
prostředí RMB),  Ing. Ladislav Býček (s  návrhem na oddělené
hlasování),  prof. RNDr.  František Lukeš,  DrSc., Ing. Jana
Drápalová  (s  návrhem  hlasovat  o  podzemních  garážích na
Moravském  náměstí),  Ing.   Pavel  Březa,  RNDr.  Svatopluk
Kalužík.

Dotazy  zodpověděli:  Ing.  arch.  Jaroslav Josífek, vedoucí
Odboru  ÚHA  MMB,  Ing.  Dana  Wendscheová, vedoucí referátu
koncepce dopravy Odboru ÚHA MMB.

Pro návrhy Ing. Jany Drápalové a Ing. arch. Oldřicha Prokeše
nehlasovala nadpoloviční většina členů ZMB.

S návrhem  usnesení,  včetně  předložených  úprav a doplnění
textu souborného stanoviska, souhlasilo  31 členů ZMB, nikdo
nebyl proti a 6 členů se zdrželo hlasování.

Souborné stanovisko  k Urbanistické studii  Mendlovo náměstí
- ZM2/1487



Úvodní slovo  přednesl Ing. arch.  Jaroslav Josífek, vedoucí
Odboru ÚHA MMB.

S návrhem  usnesení bez  rozpravy souhlasilo  31 členů  ZMB,
nikdo nebyl proti a 2 členové se zdrželi hlasování.

Rekonstrukce ulice Masarykova  - technicko-ekonomické zadání
- zařazení do rozpočtu města Brna na rok 1998 - ZM2/1495
Úvodní  slovo přednesl  Ing. Pavel  Vybíral, vedoucí  Odboru
investičního  MMB  a  doplnila  Ing.  Jarmila  Horová, CSc.,
starostka MČ Brno-střed.

V rozpravě vystoupili: RNDr.  Svatopluk Kalužík, MUDr. Pavel
Hála,  Ing. Pavel  Podsedník, doc.  Ing. Jan  Smejkal, CSc.,
Ing.  Pavel  Březa  (s  návrhem  technické  opravy  v  textu
Technicko-ekonomického zadání investice).

Dotazy  zodpověděli:  Ing.  Pavel  Vybíral,  vedoucí  Odboru
investičního  MMB, Ing.  Jarmila Horová,  CSc., starostka MČ
Brno-střed, JUDr. Dagmar Lastovecká, primátorka města Brna.

S návrhem   usnesení   včetně    opravy   textu   Technicko-
ekonomického  zadání  investice,  kterou  navrhl  Ing. Pavel
Březa, souhlasilo 37 členů ZMB.

Cyklistická stezka Brno-Vídeň  - technicko-ekonomické zadání
- ZM2/1496
Úvodní  slovo přednesl  Ing. Pavel  Vybíral, vedoucí  Odboru
investičního MMB.

V rozpravě vystoupil Ing. Pavel Březa.
Dotazy  zodpověděli:  Ing.  Pavel  Vybíral,  vedoucí  Odboru
investičního  MMB, Ing.  Dana Wendscheová,  vedoucí referátu
koncepce dopravy Odboru ÚHA MMB.

S návrhem  usnesení  souhlasilo  37  členů  ZMB, nikdo nebyl
proti a 1 člen se zdržel hlasování.

Rekonstrukce  NKP Špilberk  - změna  termínu stavby, omezení
věcného  rozsahu   a  dílčí  zvýšení   investičních  nákladů

- ZM2/1482
Úvodní  slovo přednesl  Ing. Pavel  Vybíral, vedoucí  Odboru
investičního MMB.

V rozpravě  vystoupili:  Ing.  Jiřina  Nehybová  (s  návrhem
úpravy  textu   usnesení),  Ing.  Pavel   Březa  (s  návrhem
upřesnění  textu  usnesení),  RNDr.  Svatopluk Kalužík, Ing.
Ladislav Býček (s návrhem úpravy textu usnesení).

Dotazy  zodpověděl   Ing.  Pavel  Vybíral,   vedoucí  Odboru
investičního MMB.

S předloženými  návrhy  úprav  usnesení  souhlasilo 36 členů
ZMB.



Rozpočtové  opatření -  úprava  rozpočtu  města Brna  na rok
1998 - ZM2/1458
Úvodní  slovo přednesl  Ing. Pavel  Vybíral, vedoucí  Odboru
investičního MMB.

S návrhem usnesení bez rozpravy souhlasilo 37 členů ZMB.

Nabytí nemovitostí  - pozemku p. č.  492/24 o výměře  196 m˙
a pozemku  p. č. 644/2  o výměře  20 m˙ v  k. ú. Kníničky do
majetku města - ZM2/1430
Úvodní  slovo přednesl  Ing. Pavel  Vybíral, vedoucí  Odboru
investičního MMB.

V rozpravě  vystoupili: Ing.  Pavel Březa  (s návrhem úpravy
usnesení),  Ing. Miroslav  Holý  (s  návrhem opravy  v textu
smlouvy), Ing. Ladislav Býček, JUDr. Dagmar Lastovecká, Ing.
Jiří Klemensevič.

Dotazy  zodpověděli:  Ing.  Pavel  Vybíral,  vedoucí  Odboru
investičního MMB, JUDr.  Dagmar Lastovecká, primátorka města
Brna.

S upraveným  návrhem   usnesení  a  textem   smlouvy,  které
předložili Ing. Miroslav Holý a Ing. Pavel Březa, souhlasilo
34  členů  ZMB,  nikdo  nebyl  proti  a  1  člen  se  zdržel
hlasování.

Rekonstrukce   objektu  Bratislavská 67   na  Muzeum  romské
kultury - technicko-ekonomické zadání" - ZM2/1501
Úvodní  slovo přednesl  Ing. Pavel  Vybíral, vedoucí  Odboru
investičního MMB.

V rozpravě  vystoupili:  Ing.  arch.  Oldřich  Prokeš,  Ing.
Václav Benda.
Dotazy  zodpověděli:  JUDr.  Dagmar  Lastovecká,  primátorka
města Brna, Ing. Pavel Loutocký, tajemník MMB.

S návrhem usnesení  souhlasilo 33 členů ZMB,  2 členové byli
proti a 3 členové se zdrželi hlasování.

Zásady  rozhodování  orgánů  města  ve  vztahu  k  obchodním
společnostem  s  majetkovou  účastí  města  Brna a postavení
orgánů  obchodních  společností  a  útvarů  Magistrátu města
Brna - ZM2/1494
Úvodní  slovo přednesl  RNDr. Zdeněk  Konečný, vedoucí Úseku
hospodářského MMB.

V rozpravě  vystoupili:  PaedDr.  Vilém  Buriánek (s návrhem
doplnění textu zásad), Ing. Ladislav Býček (s návrhem úpravy
usnesení),  Ing. Pavel  Březa (s  návrhem technických  oprav
a doplnění  textu zásad),  Ing. Jiří  Klemensevič (s návrhem
změny  v textu  zásad), Ing.  Miroslav Holý,  Ing. František
Polách (s návrhem úpravy usnesení), Ing. Milan Šimonovský (s
návrhem úpravy textu zásad).

Dotazy  zodpověděli:  RNDr.  Zdeněk  Konečný,  vedoucí Úseku
hospodářského   MMB,  Ing.   Jiří  Klemensevič,  I. náměstek



primátorky města Brna, Ing.  Olga Nováková, členka RMB, Ing.
Milan Šimonovský, náměstek primátorky města Brna, JUDr. Jana
Brabcová,  vedoucí  právního  oddělení  Organizačního odboru
MMB.

S návrhem PaedDr.  Viléma Buriánka doplnit  zásady v čl. II,
odst. 1 o nový bod 1g) souhlasilo 35 členů ZMB.
S návrhem Ing. Pavla Březy  doplnit zásady v čl. II, odst. 1
o nový bod 1h) souhlasilo 35 členů ZMB.

S návrhem usnesení po úpravách Ing. Františka Polácha včetně
technických  oprav v  textu zásad  předložených Ing.  Pavlem
Březou,  změny  v  textu   zásad  Ing.  Jiřího  Klemenseviče
a schválených doplnění  textu zásad PaedDr.  Viléma Buriánka
a Pavla  Březy souhlasilo  32 členů  ZMB, nikdo  nebyl proti
a 4 členové se zdrželi hlasování.

Řízení zasedání  převzal Ing. Jiří  Klemensevič, I. náměstek
primátorky města Brna.

Zvýšení  základního jmění  společnosti Brněnské  komunikace,
a. s. - ZM2/1428
Úvodní slovo  a doplnění textu  usnesení o přílohu  přednesl
Ing. Leoš  Chasák,  provozní  ředitel  společnosti  Brněnské
komunikace, a. s.

V rozpravě vystoupili: Ing. Martin  Prchal (s návrhem opravy
výše  vkladu a  základního  jmění  v textu  usnesení), RNDr.
Svatopluk  Kalužík, MUDr.  Pavel Hála,  prof. MUDr.  Bohumil
Fišer, CSc.,  Ing. Milan Šimonovský,  Ing. Jiří Klemensevič,
Ing. Rostislav Slavotínek (s návrhem doplnění usnesení).

Dotazy  zodpověděli:  Ing.  Leoš  Chasák,  provozní  ředitel
společnosti    Brněnské   komunikace,  a. s.,    Ing.   Jiří
Klemensevič, I. náměstek primátorky města Brna.

S návrhem  usnesení včetně  opravy výše  vkladu a základního
jmění, které předložil Ing.  Martin Prchal a návrhu doplnění
textu  usnesení  Ing.  Rostislava  Slavotínka  souhlasilo 31
členů ZMB, nikdo nebyl proti a 5 členů se zdrželo hlasování.

Záměr  vstupu  strategického  partnera  do  společnosti TEZA
Brno, a. s. - ZM2/1483
Úvodní  slovo a  stanoviska  komise  technických sítí  RMB a
finanční komise RMB přednesl Ing. Rostislav Slavotínek, člen
představenstva společnosti TEZA Brno, a. s.

V rozpravě vystoupili: Ing. Jan Sochor (s návrhem usnesení),
Ing. Ladislav Býček, RNDr.  Svatopluk Kalužík, doc. Ing. Jan
Smejkal,  CSc., Ing.  Martin Prchal,  Ing. František  Kania,
Ing.  Miroslav  Holý,  prof.  MUDr.  Bohumil  Fišer, CSc. (s
návrhem  na  oddělené  hlasování),  Ing.  Miroslav  Loutocký
(s návrhem  usnesení), Ing. Jiří  Klemensevič (s návrhem  na
přerušení bodu a jeho  přepracování), Ing. Pavel Březa.

Dotazy   zodpověděli:   Ing.   Rostislav   Slavotínek,  člen
představenstva  společnosti  TEZA  Brno,  a. s.,  Ing.  Jiří
Klemensevič,   I. náměstek  primátorky   města  Brna,  JUDr.



Rostislav Záboj,  právník společnosti TEZA  Brno, a. s. Ing.
Vladimír Jandásek, ředitel společnosti TEZA Brno, a. s.

Pro návrh  Ing. Jiřího Klemenseviče,  I. náměstka primátorky
města Brna  přerušit projednávání bodu,  zapracovat vznesené
připomínky  a poté  znovu  předložit  na příští  jednání ZMB
hlasovalo 22 členů ZMB.
Pro  návrh usnesení  Ing. Miroslava  Loutockého hlasovalo 20
členů ZMB, 1 člen byl proti a 7 členů se zdrželo hlasování.
Pro původní  návrh usnesení hlasovalo  20 členů ZMB,  1 člen
byl proti a 9 členů se zdrželo hlasování.
Pro návrh usnesení Ing. Jana Sochora hlasovalo 22 členů ZMB,
nikdo nebyl proti a 6 členů se zdrželo hlasování.

Žádné usnesení nebylo přijato.

Prodej  nemovitostí  -  dům  Milady  Horákové 22, č. p. 328,
včetně   pozemku  p. č.   543,  v   Brně,  k. ú.  Zábrdovice
- ZM2/1437
Úvodní  slovo přednesl  Mgr. Jiří  Lahoda, vedoucí  Bytového
odboru MMB.

V rozpravě vystoupil Ing. Pavel Březa.
Dotaz   zodpověděl   Ing.   Jiří   Klemensevič,  I. náměstek
primátorky města Brna.

S návrhem usnesení souhlasilo 26 členů ZMB, 1 člen byl proti
a 3 členové se zdrželi hlasování.
Usnesení nebylo přijato.

Prodej nemovitostí  - dům Kampelíkova 13,  č. p. 124, včetně
pozemků  p. č.  919  a  p. č.  920,  v  Brně, k. ú. Stránice
- ZM2/1438
Prodej nemovitostí  - dům Merhautova 100,  č. p. 976, včetně
pozemků p. č.  2143 a p. č.  2144, v Brně,  k. ú. Černá Pole
- ZM2/1443
Prodej  nemovitostí -  dům Havlíčkova 1, č. p.  114, včetně
pozemků  p. č.  942  a  p. č.  941,  v  Brně, k. ú. Stránice
- ZM2/1441

Prodej nemovitostí - dům  Jugoslávská 116, č. p. 672, včetně
pozemků p. č.  1809 a p. č.  1810, v Brně,  k. ú. Černá Pole
- ZM2/1440
Prodej nemovitostí  - dům Jelínkova   22, č. p. 983,  včetně
pozemků p. č.  3787 a p. č.  3788, v Brně,  k. ú. Žabovřesky
- ZM2/1442

S návrhy  usnesení   u  výše  uvedených  bodů  bez  rozpravy
souhlasilo  26 členů  ZMB, nikdo  nebyl proti  a 5  členů se
zdrželo hlasování.
Usnesení  u  výše  uvedených  bodů  po  opakovaném hlasování
nebyla přijata.

Prodej  nemovitostí  -  dům  Bendlova 25,  č. p. 149, včetně
pozemků p. č.  1009 a p. č.  1010, v Brně,  k. ú. Černá Pole
- ZM2/1445

S návrhem  usnesení bez  rozpravy souhlasilo  25 členů  ZMB,



nikdo nebyl proti a 4 členové se zdrželi hlasování.
Usnesení nebylo přijato.

Prodej  nemovitostí -  dům Venhudova 19,  č. p. 1623, včetně
pozemku p. č. 1915, v Brně, k. ú. Černá Pole - ZM2/1439
Prodej  nemovitostí -  dům Běloruská 20,  č. p. 518,  včetně
pozemku p. č. 1889, v Brně, k. ú. Bohunice - ZM2/1444

S návrhem  usnesení  u  výše  uvedených  bodů  bez  rozpravy
souhlasilo 25  členů ZMB, nikdo  nebyl proti a  4 členové se
zdrželi hlasování.
Usnesení nebylo přijato.

Změna svěření majetku MČ Brno-sever -  ZM2/1484
Zdůvodnění  předložení  nového  návrhu  usnesení  přednesl z
pověření starostky  MČ Brno-sever  Ing. arch. Marty Hartlové
Ing. Martin Prchal, člen ZMB.

V rozpravě  vystoupili:  Ing.  Milan  Šimonovský  (s návrhem
úpravy usnesení), Ing. Pavel Březa (s návrhem změny usnesení
a odděleným  hlasováním  o  ulici  Vaculíkova),  Ing. Martin
Prchal.

Dotazy   zodpověděl  Ing.   Jiří  Klemensevič,   I. náměstek
primátorky města Brna.

S návrhem  usnesení  Ing.  Pavla  Březy  týkající  se  změny
svěření bytových  domů a pozemků  pouze na ul.  Vaculíkova 1
až 12  v k. ú.  Lesná souhlasilo  30 členů  ZMB, nikdo nebyl
proti a 3 členové se zdrželi hlasování.
Pro svěření  bytových domů a pozemků  na zbývajících ulicích
v návrhu  usnesení hlasovalo  19 členů  ZMB, 2  členové byli
proti a 12 členů se zdrželo hlasování.
S návrhem upraveného textu usnesení souhlasilo 28 členů ZMB,
nikdo nebyl proti a 2 členové se zdrželi hlasování.

Prodej  pozemků  p. č.  1938/365  díl e, 1938/366, 1938/369,
1938/365  díl b, c, d, f, g, h, ch, i,  1938/368 a 1936/367,
vše v k. ú. Bystrc - ZM2/1492
Úvodní  slovo   přednesla  Ing.  Jitka   Kalášková,  vedoucí
oddělení hospodářské spolupráce Odboru hospodářského rozvoje
MMB.

V rozpravě  vystoupili: doc.  Ing. Jan  Smejkal, CSc., JUDr.
Dagmar  Lastovecká, Ing.  Miroslav Holý,  Ing. Pavel  Březa,
RNDr. Svatopluk Kalužík.

Dotazy zodpověděli:  Ing. Jitka Kalášková,  vedoucí oddělení
hospodářské  spolupráce  Odboru  hospodářského  rozvoje MMB,
Ing. Jaromír Puk, starosta MČ Brno-Bystrc.

S návrhem  usnesení  souhlasilo  32  členů  ZMB, nikdo nebyl
proti a 1 člen se zdržel hlasování.

Prodej nemovitostí  Masná č. or. 102  a 104, včetně  pozemků



p. č.  555/2,  556/1,  556/2,  557/1,  557/2,  557/3  a  558
o výměře 1.211 m˙ v k. ú. Trnitá - ZM2/1432

V rozpravě vystoupil  Ing. Pavel Březa  (s návrhem opravy  v
textu usnesení).

S návrhem usnesení včetně opravy Ing. Pavla Březy souhlasilo
30  členů ZMB,  nikdo nebyl   proti a  2 členové  se zdrželi
hlasování.

Směna  pozemků  p. č.  504/10,  508/1,  508/2, 509/1, 509/2,
510/2, 511/2 nebo  jejich částí na p. č. 506/3,  vše v k. ú.
Lesná za účelem výstavby bytového objektu - ZM2/1489
Stanovisko   komise   RMB   pro   správu  městského  majetku
a doplnění   textu   Základních   podmínek   směnné  smlouvy
přednesla Ing. Jitka Kalášková, vedoucí oddělení hospodářské
spolupráce Odboru hospodářského rozvoje MMB.

V rozpravě vystoupil Ing. Miroslav  Holý (s návrhem doplnění
usnesení o přílohu).

S návrhem  usnesení  včetně  doplnění  Ing. Miroslava Holého
souhlasilo 29  členů ZMB, nikdo  nebyl proti a  4 členové se
zdrželi hlasování.

Základní podmínky  dodatku č. 3 ke  smlouvě o výstavbě  domu
s jednotkami ve vlastnictví číslo  6196-09-023 ze dne 12. 7.
1996 - ZM2/1490

S návrhem  usnesení bez  rozpravy souhlasilo  30 členů  ZMB,
nikdo nebyl proti a 2 členové se zdrželi hlasování.

Základní podmínky  smlouvy o výstavbě  domu s jednotkami  ve
vlastnictví,  budovaného  v  lokalitě  "Cihelna"  při  ulici
Banskobystrická  - Podpěrova,  na pozemku  města Brna  p. č.
941/5 o výměře 2 711 m˙ v k. ú. Řečkovice, Brno - ZM2/1431

V rozpravě vystoupil Ing. Pavel Březa.
Dotaz  zodpověděla  Ing.  Jitka  Kalášková, vedoucí oddělení
hospodářské spolupráce Odboru hospodářského rozvoje MMB.

S návrhem  usnesení  souhlasilo  30  členů  ZMB, nikdo nebyl
proti a 2 členové se zdrželi hlasování.

Zpráva  o  realizaci  usnesení  k  bodu  Z2/031,  bod  č. 32
s návrhem opatření - ZM2/1491

V rozpravě vystoupili: MUDr. Pavel Hála, Ing. Pavel Březa (s
návrhem opravy textu základních podmínek).
Dotazy zodpověděli:  Ing. Jitka Kalášková,  vedoucí oddělení
hospodářské  spolupráce  Odboru  hospodářského  rozvoje MMB,
Ing. Jiří Klemensevič, I. náměstek primátorky města Brna.

S návrhem   usnesení   včetně   technické   opravy  v  textu
základních  podmínek,  které  předložil  Ing.  Pavel  Březa,
souhlasilo 30  členů ZMB, nikdo  nebyl proti a  3 členové se



zdrželi hlasování.

Návrh   prodeje  id.   1/2  nemovitostí:   domu  Spolková 12
- Přadlácká 7, č. p.  5 s pozemkem p. č. 33  o výměře 349 m˙
a domu Spolková 10, č. p. 298 s pozemkem p. č. 34/1 o výměře
470 m˙,  p. č. 34/2  o výměře  67 m˙ a  p. č. 94/3  o výměře
14 m˙, vše v k. ú. Zábrdovice - ZM2/1446

V rozpravě  vystoupili: Ing.  Pavel Březa  (s připomínkou  k
výši  úrokové sazby),  Ing. Miroslav  Holý (s  připomínkou k
výši  úrokové sazby),  Ing. Jiří  Klemensevič (s  návrhem na
odložení projednávání bodu).
Dotazy  zodpověděli: Ing.  Hana Řepová,  vedoucí Majetkového
odboru  MMB, Ing.  Jiří Klemensevič,  I. náměstek primátorky
města Brna.

Pro  návrh  Ing.  Jiřího  Klemenseviče  odložit projednávání
tohoto bodu  hlasovalo 31 členů  ZMB, nikdo nebyl  proti a 1
člen se zdržel hlasování.

Prodej  id. 1/2  nemovitostí:  pozemku  p. č. 3534  o výměře
402 m˙ a na něm postaveného  obytného domu Erbenova 7, č. p.
374 a pozemku p. č. 3535 o  výměře 300 m˙ v k. ú. Černá Pole
-   ZM2/1447

S návrhem usnesení bez rozpravy souhlasilo 32 členů ZMB.

Prodej  pozemků p. č.  2032 o  výměře 17 m˙  a p. č.  2033/2
o výměře 66 m˙ v k. ú. Maloměřice - ZM2/1453
Prodej  pozemku  p. č.  2119/8   o  výměře  262 m˙  v  k. ú.
Maloměřice - ZM2/1454
Prodej  pozemku p. č.  3624/3 o  výměře 37 m˙  v k. ú. Líšeň
- ZM2/1456
V rozpravě vystoupil MUDr. Pavel Hála.
Dotaz  zodpověděla  Ing.  Hana  Řepová,  vedoucí Majetkového

odboru MMB.
Prodej pozemků v k. ú. Slatina - ZM2/1460
V rozpravě vystoupil  Ing. Pavel Březa.
Dotaz  zodpověděla  Ing.  Hana  Řepová,  vedoucí Majetkového
odboru MMB.
Prodej části  pozemku p. č. 2503/55  o výměře 47 m˙  v k. ú.
Černovice - ZM2/1455
Prodej pozemku p. č. 385/6 o výměře 16 m˙ v k. ú. Staré Brno
- ZM2/1449
Prodej pozemku p. č. 693/3 o  výměře 342 m˙, v k. ú. Štýřice
- ZM2/1450
V rozpravě vystoupili: Ing. Pavel Březa, Ing. Václav Čermák,
RNDr. Svatopluk Kalužík.
Dotazy  zodpověděli: Ing.  Hana Řepová,  vedoucí Majetkového
odboru  MMB, Ing.  Jiří Klemensevič,  I. náměstek primátorky
města Brna.

S návrhem usnesení u výše uvedených bodů souhlasilo 31 členů
ZMB, nikdo nebyl proti a 2 členové se zdrželi hlasování.

Svěření majetku města MČ Brno-sever - ZM2/1471



V rozpravě   vystoupili:  Ing.   Václav  Benda,   Ing.  Jiří
Klemensevič (s návrhem na odložení projednávání bodu).

Dotazy  zodpověděla  Ing.  Hana  Řepová, vedoucí Majetkového
odboru MMB.

Pro  návrh  Ing.  Jiřího  Klemenseviče  odložit projednávání
tohoto bodu hlasovalo 24 členů ZMB.
S původním  návrhem  usnesení  souhlasilo  16  členů  ZMB, 4
členové byli proti a 11 členů se zdrželo hlasování.
Usnesení nebylo přijato.

Svěření majetku města MČ Brno-střed - ZM2/1468

V rozpravě vystoupil MUDr. Pavel Hála.

Dotazy  zodpověděli: Ing.  Hana Řepová,  vedoucí Majetkového
odboru  MMB, Ing.  Jiří Klemensevič,  I. náměstek primátorky
města Brna.

S návrhem  usnesení  souhlasilo  29  členů  ZMB, nikdo nebyl
proti a 3 členové se zdrželi hlasování.

Svěření majetku města MČ Brno-střed - ZM2/1467
Svěření majetku města MČ Brno-Židenice - ZM2/1473
Svěření majetku města MČ Brno-Líšeň - ZM2/1466
Svěření majetku města MČ Brno-Líšeň - ZM2/1472

S návrhy  usnesení  u  výše   uvedených  bodů  bez  rozpravy
souhlasilo  30 členů  ZMB, nikdo   nebyl proti  a 1  člen se
zdržel hlasování.

Svěření majetku města MČ Brno-Tuřany - ZM2/1474
Úvodní slovo přednesla Ing. Hana Řepová, vedoucí Majetkového
odboru MMB.

V rozpravě vystoupil Ing. Miroslav Holý.
S návrhem  usnesení  souhlasilo  29  členů  ZMB, nikdo nebyl
proti a 4 členové se zdrželi hlasování.

Svěření majetku města MČ Brno-Černovice - ZM2/1470
Svěření majetku města MČ Brno-jih - ZM2/1462
Svěření majetku města MČ Brno-Starý Lískovec - ZM2/1475
Svěření majetku města MČ Brno-Bosonohy - ZM2/1469
Svěření majetku města MČ Brno-Bosonohy - ZM2/1465
Svěření majetku města MČ Brno-Bosonohy - ZM2/1464

S návrhy  usnesení  u  výše   uvedených  bodů  bez  rozpravy
souhlasilo 30 členů ZMB.

Svěření majetku města MČ Brno-Bystrc - ZM2/1463

V rozpravě  vystoupil  Ing.  Pavel  Březa,  RNDr.  Svatopluk



Kalužík, Ing. arch. Oldřich Prokeš.
Dotazy  zodpověděli: Ing.  Hana Řepová,  vedoucí Majetkového
odboru MMB, Ing. Jaromír Puk, starosta MČ Brno-Bystrc.

S návrhem  usnesení  souhlasilo  31  členů  ZMB, nikdo nebyl
proti a 2 členové se zdrželi hlasování.

Nemovitosti  p. č. 886,  887/1, 887/9  a provozní  objekt na
parcele č. 887/1 v k. ú. Zábrdovice - ZM2/1457
Úvodní slovo přednesla Ing. Hana Řepová, vedoucí Majetkového
odboru MMB.

V rozpravě vystoupili: Ing. Miroslav  Holý (s návrhem úpravy
usnesení), Ing. Pavel Březa (s návrhem změny usnesení).
Dotazy  zodpověděla  Ing.  Hana  Řepová, vedoucí Majetkového
odboru MMB.

S návrhem  usnesení včetně  změn  a  úprav Ing.  Pavla Březy
a Ing. Miroslava Holého souhlasilo 31 členů ZMB.

Ing.  Jiří  Klemensevič,  I. náměstek  primátorky města Brna
předložil  písemný požadavek  13 členů  ZMB na znovuzařazení
neschválených bodů 27) až 35)  programu ZMB, které se týkaly
prodeje nemovitostí.
Se znovuzařazením na program jednání po opakovaném hlasování
souhlasilo 28  členů ZMB, 1  člen byl proti  a 4 členové  se
zdrželi hlasování.
Pro prodloužení  zasedání po 18,00  hod. do doby  projednání
všech zbývajících bodů programu hlasovalo 31 členů ZMB.

Dohoda o narovnání vlastnických  práv k pozemku p. č. 855/16
v k. ú. Kohoutovice - ZM2/1452

S návrhem usnesení bez rozpravy souhlasilo 33 členů ZMB.

Rozpočtové opatření pro ORJ 3200 - ZM2/1451

S návrhem  usnesení bez  rozpravy souhlasilo  32 členů  ZMB,
nikdo nebyl proti a 1 člen se zdržel hlasování.

Směna  pozemků p. č.  680/2 o  výměře 536 m˙  a p. č.  680/4
o výměře 388 m˙  v majetku města za  pozemky v majetku LEVI,
spol. s  r. o.,  p. č. 678/1 o  výměře 890 m˙ a  p. č. 678/3
o výměře 42 m˙, vše v k. ú. Veveří - ZM2/1448

S návrhem usnesení bez rozpravy souhlasilo 31 členů ZMB.

Změna  usnesení VIII/II  zasedání Zastupitelstva  města Brna
(Z 191/II, bod  61) - návrh prodeje části  pozemku p. č. 592
(dle PK 134/17) o výměře 278 m˙  a části p. č. PK 194/10 díl
"b" - o výměře 5 m˙, vše v k. ú. Dolní Lhota - ZM2/1461

V rozpravě  vystoupil  Ing.  Pavel  Březa  (s návrhem úpravy
textu usnesení).

S upraveným návrhem usnesení Ing.  Pavla Březy souhlasilo 32
členů ZMB, nikdo nebyl proti a 1 člen se zdržel hlasování.



Změna  usnesení   XIII/II  ZMB  bod   č. 25  -  postup   při
majetkoprávním  vypořádání  pozemků  města  Brna zastavěných
objekty bydlení a změna podmínek - ZM2/1459
Úvodní slovo přednesla Ing. Hana Řepová, vedoucí Majetkového
odboru MMB.

V rozpravě vystoupili:  Ing. Miroslav Holý,  RNDr. Svatopluk
Kalužík, Ing.  Pavel Březa (s  návrhem úprav a  změn v textu
Postupu při majetkoprávním vypořádání pozemků a v Podmínkách
majetkoprávního vypořádání pozemků),  Ing. Jiří Klemensevič,
Ing. Miroslav Holý.
Dotazy  zodpověděla  Ing.  Hana  Řepová, vedoucí Majetkového
odboru MMB.

Pro návrh   změn   v   textu   Postupu   při  majetkoprávním
vypořádání pozemků,  navržený Ing. Pavlem  Březou, hlasovali
2 členové ZMB.
S návrhem  usnesení včetně  úprav Ing.  Pavla Březy  v textu
Podmínek  majetkoprávního vypořádání  pozemků, po opakovaném
hlasování  souhlasilo 27  členů ZMB,  nikdo nebyl  proti a 4
členové se zdrželi hlasování.
Usnesení nebylo přijato.

Prodej  nemovitostí  -  dům  Milady  Horákové 22, č. p. 328,
včetně   pozemku  p. č.   543,  v   Brně,  k. ú.  Zábrdovice
- ZM2/1437

S návrhem usnesení  bez rozpravy souhlasilo 27  členů ZMB, 3
členové byli proti a 1 člen se zdržel hlasování.
Usnesení nebylo přijato.
Prodej nemovitostí  - dům Kampelíkova 13,  č. p. 124, včetně
pozemků  p. č.  919  a  p. č.  920,  v  Brně, k. ú. Stránice
- ZM2/1438

S návrhem  usnesení bez  rozpravy souhlasilo  29 členů  ZMB,

nikdo nebyl proti a 1 člen se zdržel hlasování.

Prodej nemovitostí  - dům Merhautova 100,  č. p. 976, včetně
pozemků p. č.  2143 a p. č.  2144, v Brně,  k. ú. Černá Pole
- ZM2/1443

S návrhem  usnesení bez  rozpravy souhlasilo  29 členů  ZMB,
nikdo nebyl proti a 1 člen se zdržel hlasování.

Prodej  nemovitostí -  dům Havlíčkova 1, č. p.  114, včetně
pozemků  p. č.  942  a  p. č.  941,  v  Brně, k. ú. Stránice
- ZM2/1441

S návrhem  usnesení bez  rozpravy souhlasilo  30 členů  ZMB.

Prodej nemovitostí - dům  Jugoslávská 116, č. p. 672, včetně
pozemků p. č.  1809 a p. č.  1810, v Brně,  k. ú. Černá Pole
- ZM2/1440

S návrhem  usnesení bez  rozpravy souhlasilo  29 členů  ZMB.



Prodej nemovitostí  - dům Jelínkova   22, č. p. 983,  včetně
pozemků p. č.  3787 a p. č.  3788, v Brně,  k. ú. Žabovřesky
- ZM2/1442

S návrhem  usnesení bez  rozpravy souhlasilo  30 členů  ZMB.

Prodej  nemovitostí  -  dům  Bendlova 25,  č. p. 149, včetně
pozemků p. č.  1009 a p. č.  1010, v Brně,  k. ú. Černá Pole
- ZM2/1445

S návrhem  usnesení bez  rozpravy souhlasilo  29 členů  ZMB,
1 člen byl proti a 3 členové se zdrželi hlasování.

Prodej  nemovitostí -  dům Venhudova 19,  č. p. 1623, včetně
pozemku p. č. 1915, v Brně, k. ú. Černá Pole - ZM2/1439

S návrhem  usnesení bez  rozpravy souhlasilo  29 členů  ZMB,
nikdo nebyl proti a 1 člen se zdržel hlasování.

Prodej  nemovitostí -  dům Běloruská 20,  č. p. 518,  včetně
pozemku p. č. 1889, v Brně, k. ú. Bohunice - ZM2/1444

S návrhem  usnesení bez  rozpravy souhlasilo  30 členů  ZMB.

JUDr. Dagmar Lastovecká, primátorka města Brna konstatovala,
že do konce zasedání ZMB nebyly písemně předány žádné dotazy
v rámci  bodu  "Dotazy,  připomínky  a  podněty".
Požádala členy ZMB o sdělení všech změn do Seznamu členů ZMB
na Organizační odbor MMB.

RNDr.  Petr Duchoň,  náměstek primátorky  města Brna  pozval
členy ZMB  na panelovou diskusi  na téma "Vliv  vstupu ČR do
Evropského  společenství  na  města",   která  se  koná  dne

17. dubna 1998 v 10,00 hodin na radnici MČ Brno-střed.

Závěrem Ing. Jiří  Klemensevič, I. náměstek primátorky města
Brna poděkoval za účast  a jednání Zastupitelstva města Brna
ukončil.

V Brně dne 18. dubna 1998

                                JUDr. Dagmar  Lastovecká
                                  primátorka města Brna

                          v z. Ing. Jiří Klemensevič, v. r.
                               I. náměstek primátorky města Brna

Ověřovatelé:
Ing. Pavel Březa, v. r.
Ing. Miroslav Holý, v. r.



Zpracovala:
Anna Mikošková
Organizační odbor MMB

 


